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Beste buurtgenoten  
Alweer enige tijd geleden hebben we een brief gekregen inzake de waterberging op de kleine 
brink en het uitstellen van de werkzaamheden. De reden is het feit dat er geen vergunning 
zou zijn afgegeven voor het kappen van 3 bomen. 
Ik vond dat een buitengewoon vervelend bericht mede gezien het feit dat we na vele 
gesprekken en vele bijeenkomsten van het project Wateroverlast allemaal tevreden waren 
met het voorgestelde plan.  
Er zou eindelijk actie worden ondernomen, alle seinen stonden op groen. 
Ik heb contact gezocht met de gemeente en gezegd dat ik een gesprek wilde met de 
verantwoordelijk wethouder om te horen waar we nu staan. Het kan mijns inziens toch niet 
zo zijn dat het belang van een 3 tal bomen (die beoordeeld waren als slecht en waarschijnlijk 
binnen 5 jaar gekapt zouden worden ) prevaleert boven het veilig en watervrij houden van 
huizen en hun inwoners . 
Vanochtend had ik de afspraak samen met die mij benaderd had en ook de 
nodige vragen had. 
Gesprek was met wethouder Rood en  projectleider openbare ruimte . 
Het komt er in het kort op neer dat sinds de vergunning geweigerd is ( december ) er 
eigenlijk niets meer gedaan is.  
Ze hebben ons toegezegd dat ze nu aan de slag gaan en ze beginnen met opnieuw naar de 
vergunningen te kijken . Het was hen niet bekend dat het om slechte bomen gaat die binnen 
een aantal jaren sowieso gekapt zouden moeten worden… 
Kortom ze waren totaal niet ingelezen en hadden geen idee wat er allemaal al besproken was 
met ons in alle bijeenkomsten. 
Na het kijken naar de vergunningen zouden ze eventueel naar een alternatief kunnen kijken. 
Het plan gaat sowieso door zeggen ze maar de termijnen lopen zo natuurlijk op en veel 
eerder dan september denken ze niet iets rond te hebben. Terwijl de aannemer in de 
startblokken staat . We hebben gezegd dat we hier niet blij mee zijn er op aangedrongen dat 
er tempo moet worden gemaakt en dat we op de hoogte willen worden gehouden als buurt/ 
omwonenden wat de volgende stappen zijn . 
Verder is het zo dat het project Laren Regenklaar een dezer dagen stopt en het nu dus door de 
gemeente, openbare ruimte BEL wordt uitgevoerd. 
Helaas hebben we niet veel beter nieuws dan dit , 
fijne dag 
 
 

Sint Janstraat 



2

 

 
Verstuurd vanaf mijn iPhone  
 

 


